
KAUHAVAN KAUPUNKI
Kokouksen pöytäkirja
Nuorisovaltuusto  6.5.2014 Kauhavan palvelupiste

Paikalla

Nuorisovaltuutetut

Jutta Risikko (pj.)
Jenni Mäenpää
Helena Hakala(siht.)
Hanna-Kaisa Koivusaari
Matias Kankaanpää
Greta Niemi
Veera Prusti
Sanni Tyynismaa
Sofia Ylinen
Laimi Vainio

Varajäsenet

Amanda Virrankoski
Aura Valkjärvi

Lisäksi

Heidi Rantamäki

Poissa 

Linda Korhonen 
Kalle Peura 
Henna Kari
Hanna-Mari Palomäki
Tero Peltokangas
Juho Övermark
Jesse Kortesoja
Tomi Pirttinen
Samuli Koivula



Kokouksessa käsitellyt asiat

1. Kokouksen avaus

Kokouksen avasi puheenjohtaja Jutta Risikko kello 18.00

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Ääntenlaskijoiden valinta ja pöytäkirjantarkistajien valinta

Ääntenlaskijoiksi ja pöytäkirjan tarkastajiksi valittiin Greta Niemi ja Sanni 
Tyynismaa.

4. Esityslistan hyväksyminen

Esityslistasta oli jäänyt tsemppipyöräily pois, joten siitä keskustellaan muissa 
esille tulevissa asioissa.

5. Nuorten musiikkitapahtuma 13.6

Hallituksen kokouksessa puhuimme osallistumisesta Puukko-festareiden 
yhteydessä järjestettävään nuorten musiikkitapahtumaan, kun kesän 
alkajaisbileitä ei saadakaan järjestetyksi innostuksen puuteen takia. Heidi 
Rantamäki kertoi, että musiikkitapahtuma järjestettäisiin y-kinolla perjantai-
iltana, ja aulat olisivat diskon käytössä ja elokuvateatteriin tulisi nuorten 
bändejä soittamaan. Päätettiin yksimielisesti lähteä tapahtumaan mukaan. 
Nuorisovaltuusto hoitaa koristelun, johon Veera Prusti ja Greta Niemi 
lupautuivat. Hanna-Kaisa Koivusaari lupautui juontamaan.  Ajateltiin myös, 
että hallituksen miettimä kampanja voitaisiin yhdistää tapahtumaan. 
Kampanjan aiheeksi valitsimme yksimielisesti ”suojaudu” . Katsoimme, että 
teema seksitauteja vastaan suojautumista vastaan on tärkeä.

6. Kampanja

Pohdimme lisää kampanjan järjestelyyn liittyviä asioita. Heidi Rantamäki 
kertoi, että nuorisotoimella on varastossa kondomeja, joita voimme jakaa 
tietolappusen kanssa. Tietolappusissa ja muutenkin koko kampanjassa on 



tärkeää korostaa, ettemme halua painostaa tai yllyttää ketään nuoria 
seksuaaliseen kanssakäymiseen, vaan tarkoitus on vain valistaa ja 
kampanjoida seksitautien leviämistä vastaan. Sovittiin, että  tehdään tehoste 
julisteita joihin teksteiksi tulee esimerkiksi ”Naurattaako? Toivottavasti 
myöhemminkin” . Heidi Rantamäki hoitaa julisteet ja tietolappuset.

7.Hajottaako -sivusto

Jutta Risikko kertoi, että hän oli tehnyt facebookiin nuorisovaltuustolle 
käyttäjän. Risikko myös ehdotti, että ”Hajottaako” – sivusto olisi yleinen 
ryhmä, johon voisi liittyä. Veera Prusti lupasi tehdä logon sivustolle.

8.Aloite

Jutta Risikko luki työryhmän valmistaman lopullisen aloitteen. Aloite todettiin 
yksimielisesti hyväksi ja päätettiin, että se lähetetään vapaa-aika päällikölle 
Anne Koivistolle. Heidi Rantamäki lupasi hoitaa asian.

9. Nuorten graffiti-työpaja

Jutta Risikko kertoi, että Kauhava on saanut tukirahaa graffitityöpajan 
järjestämiseen. Heidi Rantamäki kertoi, että työpaja järjestetään 7-8.6.2014 
Tapahtumassa on tarkoitus, että lauantaina nuoret saavat harjoitella 
grafftimaalausta opastuksella Kauhavan taidetalon pihalla ja sunnuntaina 
Alahärmässä voi maalata esimerkiksi pyörän tai mopon. Tapahtuma on 
ilmainen. Päätettiin kuitenkin, että nuorisovaltuusto ei lähde tähän mukaan, 
mutta nuorisovaltuuston facebook- käyttäjä mainostaa tapahtumasta 
sivullaan.

10. Muut esille tulevat asiat

Jutta Risikko kertoi, että Aijjoos-hankeesta oli oltu häneen yhteydessä 
yhteistyökuvioiden merkeissä. Aijjoos-hankkeesta oli ehdotettu, että 
nuorisovaltuusto tulisi kokoustamaan yhdessä heidän kanssaan 26.8 
Kauhavan Helmirantaan kello 10. Totesimme, että kyseessä on koulupäivä, 
joten vain muutama nuorisovaltuustolainen voisi päästä paikalle.Sovittiin, että
viisi henkilöä menee kokoukseen: Veera Prusti, Jenni Mäenpää, Matias 
Kankaanpää, Veera Piri ja Samuel Orrenmaa.

Tsemppipyöräily oli jäänyt inhimillisestä virheestä johtuen pois esityslistasta, 
joten Jutta Risikko kertoi kokouksen loppupuolella, että tapahtumaan 
tarvittaisiin nuorisovaltuustolta kymmenen vapaaehtoista hommiin, 



esimerkiksi jakamaan pyöräilijöille energiapatukoita tai juomaa matkan 
varrelle. Jalkapalloilijat, joita nuorisovaltuustossa on monta, ei pääse 
tapahtumaan mukaan pelin vuoksi. Mukaan lupautui Laimi Vainio, Hanna-
Kaisa Koivusaari, Aura Valkjärvi, Sofia Ylinen ja Sanni Tyynismaa. Lisäksi 
Jutta Risikko lupasi kysellä viesteillä muita nyt kokouksesta poissa olleilta 
jäseniltä.

Seuraava kokous 13.8.2014 Ylihärmässä  kello 18.00 alkaen

.
13.Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja Jutta Risikko päätti kokouksen kello 19.45

Puheenjohtaja
_________________________

Sihteeri
_________________________

Pöytäkirjantarkistajat
_________________________ __________________________


